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  ENKEL FRÅGA 
 
Till Malin Danielsson (L) rörande otrygghet i Visättra 

 
Trots att Visättra är ett område som förtätats i hög takt under de senaste åren har 
kollektivtrafiken inte intensifierats eller på något sätt förändrats i området. Detta har 
medfört stora trafikstockningar, särskilt i rusningstrafik. Bussarna går överlastade 
mellan Visättra och Flemingsberg. En förälder med barnvagn kan få vänta flera turer 
innan hen alls kommer ombord på bussen. Kommunikationerna nattetid är också 
undermåliga och nattbussarna från Vårby Gård och Masmo till Flemingsberg matchar 
inte alls bussarna mellan Flemingsberg och Visättra. Detta medför långa väntetider i 
Flemingsberg vilket för många, särskilt kvinnor, kan upplevas som otryggt.  
 
En annan otrygghetsfaktor i Visättra är att det saknas såväl övergångställen som 
belysning på vissa platser i området. I Småbrukets backe och vid Kvarnängsvägen i 
riktning mot stationen är otrygghetskänslan väldigt stor. Speciellt för kvinnor. 
 
Mina frågor till dig är 

- Hur avser du som ansvarigt kommunalråd i dessa frågor att agera för att öka 
turtätheten för bussar till och från Visättra och för kortare väntetider för 
anslutningsbussar mellan Flemingsberg och Visättra? 

- Avser kommunen att göra något åt otryggheten i Visättra till följd av 
trafiksituationen? 
 

Nujin Alacabek, kommunalråd   
Vänsterpartiet   


